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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

Poř. číslo zápisu:  8 

Datum zasedání:  15. 04. 2015 

Přítomni:  Buryová, Cibuľová, Dziadková, Franěk, Chmielová, Chobotová, 

Klepková Vodová, Koštuříková, Kuric, Macura, Šeligová, Šimáková, 

Verner 

Omluveni:   

Hosté:   Skokan, Stavárek 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Žádost o akreditaci oboru habilitační řízení – obor Podniková ekonomika 

a management 

3. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory i hosty a vyjmenovala jednotlivé 

body programu. Konstatovala, že Akademický senát SU OPF je usnášeníschopný. Přítomní 

členové senátu s navrženým programem vyslovili souhlas. Žádný další bod programu nebyl 

navržen. 

 

Hlasování:  

Pro:  12  Proti: 0   Zdrželi se:  0   

Hlasování proběhlo v nepřítomnosti Bc. Dziadkové. 

 

 

2. Žádost o akreditaci oboru habilitační řízení – obor Podniková ekonomika 

a management 

 

Předsedkyně AS SU OPF předala slovo děkanovi fakulty. Prof. Stavárek poděkoval za svolání 

mimořádného jednání senátu a všem přítomným za účast.    

Na úvod stručně vysvětlil, z jakého důvodu není projednáván rovněž akreditační materiál 

studijního oboru Hotelnictví, jak bylo původně plánováno. Vysvětlil, že byly postupně 

zpracovávány různé verze žádosti o prodloužení doby platnosti studijního oboru Hotelnictví, 

s ohledem na vývoj tohoto studijního oboru, změněnou situaci na KCVA, změnu garanta 

oboru, porovnání s obdobnými studijními obory na jiných VŠ a změny v jednotlivých 

předmětech. Byl zpracován velmi kvalitní akreditační materiál, který však v porovnání 

s původní akreditací vzhledem k velkému množství změn neodpovídá režimu prodloužení 

platnosti doby akreditace, nýbrž je třeba zažádat o zcela novou akreditaci. Tato skutečnost 

byla konzultována rovněž s odborníky AK ČR. Žádost o novou akreditaci, na kterou se 

vztahují přísnější pravidla, se bude dále zpracovávat, budou provedeny změny v předmětech 

v souladu se stud. programem Gastronomie, hotelnictví a turismus i na jiných VŠ. Tato žádost 
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bude podána v období po prázdninách, aby bylo možno v příštím roce do tohoto studijního 

oboru nabírat nové studenty.  

Následně prof. Stavárek požádal přítomné senátory o dotazy a případné připomínky.  

Dr. Buryová se dotázala, kdo je určeným pracovníkem, který bude pracovat na skladbě 

předmětů, a se kterým členové kateder mohou spolupracovat. Prof. Stavárek sdělil, že tímto 

pracovníkem je garant oboru doc. Pellešová. 

Na dotaz Dr. Koštuříkové bylo v krátké diskuzi upřesněno, že část studentů přijatých na 

studijní obor Hotelnictví v ak. roce 2015/2016 a dříve (2. a 3. ročník Bc. studia) dostuduje dle 

stávající verze akreditace.  

 

Dále prof. Stavárek zahájil projednání Žádosti o akreditaci habilitačního řízení – oboru 

Podniková ekonomika a management (PEM). Uvedl, že ačkoliv se situace, zvláště u mladé 

generace, výrazně lepší, stále máme nedostatek docentů a profesorů. Dosud jsme museli žádat  

o habilitační řízení na jiných VŠ s tím, že v minulosti nebylo možno z důvodu neplnění 

podmínek o akreditaci habilitačního řízení zažádat. V současné době zaznamenala SU OPF, 

dle prof. Stavárka, v této oblasti změny k lepšímu, a proto je nejvhodnější doba o akreditaci 

zažádat. Následně prof. Stavárek předal slovo prof. Skokanovi, který na přípravě 

akreditačních materiálů pracoval. 

 

Prof. Skokan poděkoval za slovo a potvrdil, že v současné době splňuje SU OPF podmínky 

pro podání žádosti o obor habilitačního řízení PEM, konkrétně: 

- získání akreditace doktorského studijního oboru PEM na 8 let, 

- dostatečný počet absolventů Ph.D. studia (za 4 roky 34 absolventů), 

- 2 profesoři s nadstandardní publikační činností a 2 docenti habilitovaní v oboru PEM 

nebo v oborech příbuzných zaměstnaní na OPF na plný úvazek, 

- dostatečný počet docentů, profesorů a dalších odborníků v těchto oborech ve vědecké 

radě,  

- minimálně 4 odborní asistenti v oboru PEM s potenciálem podat žádost o habilitaci 

v oboru PEM do jednoho roku. 

Vědeckovýzkumná činnost v dané oblasti také odpovídá minimálním požadavkům, avšak je jí 

třeba věnovat větší pozornost, protože externí granty jsou na SU OPF zaměřeny spíše na 

oblast financí, a není dostatečná publikační činnost v recenzovaných časopisech.  

Prof. Skokan dále uvedl, že v žádosti o akreditaci je mj. nástin minimálních kritérií pro 

uchazeče o habilitační řízení a přítomné senátory stručně seznámil s obvyklým průběhem 

habilitačního řízení. Na závěr prof. Skokan požádal senátory o připomínky, které by mohl do 

materiálu ještě eventuálně zapracovat.  

 

Dr. Chobotová upozornila na projekty v seznamu IGS, které jsou uvedeny duplicitně. Prof. 

Skokan za připomínku poděkoval s tím, že seznam bude upraven.  

Dr. Franěk poznamenal, že v případě úspěšné akreditace by došlo k historickému posunu SU 

OPF směrem dopředu a zpracovatelům materiálů náleží ocenění.  

Prof. Stavárek na závěr uvedl, že materiál bude předložen Vědecké radě OPF ke schválení 29. 

4. 2015 a pak neprodleně zaslán Akreditační komisi. Dodal, že v případě úspěšné akreditace 

by byla k průběhu habilitačního řízení zpracována příslušná směrnice. 

 

Předsedkyně senátu hostům i senátorům poděkovala a vyzvala přítomné k hlasování o tom, že 

Akademický senát SU OPF vzal na vědomí žádost o akreditaci oboru habilitačního řízení – 

obor PEM. 
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Hlasování:  

Pro:  13  Proti: 0   Zdrželi se:  0  

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 

na vědomí Žádost o akreditaci oboru habilitačního řízení – obor Podniková ekonomika 

a management, připravenou k předložení Vědecké radě SU OPF.  

 

 

3. Různé 

 

Ing. Verner přítomným senátorům sdělil informaci z jednání AS SU, že dne 26. 5. 2015  

v 11. 00 hod. proběhne v budově Slezského divadla v Opavě slavnostní inaugurace rektora 

a dvou děkanů.  

 

Příští řádné zasedání AS SU OPF se uskuteční 29. 4. 2015 v 13:00 hod. v místnosti A 308.  

 

 

 

Za správnost:  

doc. Ing. Pavla Klepková Vodová, Ph.D.  

 

Zapsala:  

Mgr. Dagmar Sohrová 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 15. 04. 2015 

 
1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné bere na vědomí Žádost o akreditaci oboru habilitačního řízení – obor 

Podniková ekonomika a management, připravenou k předložení Vědecké radě SU 

OPF. 

 

 

 

 

doc. Ing. Pavla Klepková Vodová, Ph.D. 

předsedkyně AS SU OPF 

 


